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1 Opening en mededelingen 

 Dea heet iedereen welkom.  De agenda wordt iets aangepast omdat er veel 
vragen zijn en veel nieuwe leden.  

 Dea bedankt de organisatie van deze dag.  

 Omdat de Algemene Ledenvergadering de afgelopen jaren altijd in het 
najaar hebben plaatsgevonden, maar eigenlijk in het voorjaar hoort te zijn. 
Is de ALV dit jaar over een korte periode (nov 2011 t/m mei 2012). Volgend 
jaar zal alles weer rechtgetrokken zijn en gaat d e ALV over een heel jaar.  

 
 

2 Vaststellen notulen vergadering 21 november 2011 
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen aangenomen.  

 

3 Samenstelling bestuur & commissies (nieuwe leden!) 
Scholingscommissie:  
Ines Versteegden (voorzitter scholingscommissie) licht de samenstelling van de 
commissie, de georganiseerde scholingen en de scholingen die er komende jaar op 
de planning staan toe.  
De plenaire scholingsdag in het najaar plaatsvinden op dinsdag 27 november in het 
Jeroen Bosch ziekenhuis. De organisatie ligt in de handen van het IKZ.  
De scholingscommissie is ook altijd nog op zoek naar instituten die mee willen 
organiseren!  
 
Registratiecommissie:  
Anneke Huldij licht toe waar de registratiecommissie de afgelopen  maanden 
aangewerkt heeft. Vanaf volgend jaar kunnen de eerst geregistreerden zich laten 

 
 



herregistreren. Hiervoor zullen reminders verzonden worden. De commissie is nu 
bezig met de voorbereidingen voor de herregistraties.   
Ook is de registratiecommissie nog opzoek naar versterking. Voor voorkeur een lid 
buiten IKNL.  
 
Redactiecommissie:  
Lidwina geeft aan dat er één  nieuwsbrief is verschenen en dat er voor de zomer 
nog een volgt. Nieuwe redactieleden, reacties en suggesties voor de nieuwsbrief zijn 
altijd welkom!  
 
Bestuur: 
Jan Lieverst heeft afscheid genomen van het bestuur.  
Dea neemt vandaag ook afscheid van het bestuur en legt haar taak als voorzitter 
neer. Het bestuur is dus op zoek naar een nieuwe voorzitter. Geïnteresseerden 
kunnen zich melden/ informatie inwinnen via bestuur@nvvod.nl 
 

4 Jaarverslag 2011 / 2012 en jaarplan 2012/2013 
Iedereen heeft het jaarverslag per email ontvangen. 
   
Jaarverslag 2011 / 2012:  

• 2 geslaagde scholingsdagen 
• 1 nieuwsbrief 
• 4 geregistreerde CDM-ers (22 preregistraties) 
• 116 geregistreerde LDM-ers (26 preregistraties) 
• 2 geregistreerde monitors (2 preregistraties) 

N.B:  Totaal jaarverslag 2012 volgt tijdens ledenvergadering  voorjaar 2013 
 
Jaarplan 2012 /2013: 

• Continueren plenaire scholingsdagen en scholingsdagen voor gevorderde 
datamanagers 

• Continueren basisscholing 
• Voorbereiding herregistratie en continueren registraties 
• Samenwerking en sponsoring in stand houden 
• Onderzoeken e-learning (met toetsen) 
• Nieuwsbrieven 
• Financiële administratie aanpassen 

 

 
 

5 Doelen  van de vereninging 
Dea vertelt over de geschiedenis en de doelen van de NVvOD. (Onafhankelijkheid / 
Prioriteit: inkomsten en scholing / Registratie / Op de kaart zetten van de 
beroepsgroep / Samenwerking / Informatievoorziening) 
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Financiën 2011 + begroting 2012 
Dea geeft aan hoe de NVvOD aan haar inkomsten komt en waar dit aan uit wordt 
uitgegeven. Ze licht ook toe wat de verwachingen zijn voor de toekomst.  Er wordt 
nagedacht over een e-learning module (á €40.000 per module). 
 
Ten onrechte is in het jaarverslag vermeld dat de kascommissie akkoord is.   
 
Tijdens  de afgelopen ALV in 2011 werd aangegeven dat de financiën transparanter 
en duidelijker kunnen. Na overleg en adviezen van de kascommissie is het bestuur 
hier hard mee aan de slag gegaan. Maar helaas is er nog geen beiderzijds akkoord 
gekomen. De vraag is nu hoe we dit voor elkaar gaan krijgen. Gaan we een 
boekhouder in de arm nemen  (á €80 – 100 per uur) of is er iemand in de zaal die 
hierbij kan helpen. Ria Tilgenkamp geeft aan dat zij boekhouder is en hier graag bij 
wil helpen.  
 
Er wordt aan de leden uitstel gevraagd om de financiële stukken op een later tijdstip 
te presenteren.  
Na aanpassingen van Ria Tilgenkamp geeft de kascommissie  aan dat zij nogmaals 
naar de financiële stukken willen kijken. Daarna zullen de stukken naar de leden 
gestuurd worden.  
 
Rondvraag en sluiting 
M. Duijm geeft aan dat na de vorige ALV er niet de juiste werkwijze is gevolgd voor 
de contributieverhoging. Er is toen afgesproken dat er via de mail een 
stemmingsronde zou plaatsvinden. De aanwezigen gaven akkoord. Dit is gebeurd. 
De meerderheid was voor de verhoging en uiteindelijk is besloten om een 
verhoging van €60 ipv €75 door te voeren.  
Dhr J Lieverst verlaat uit protest de ALV. Hij vindt het gedrag van een aantal leden 
tijdens de ALV "stuitend".  
In verband met de tijd is deze discussie gestaakt. Er wordt geïnformeerd of er 
behoefte is aan een extra ledenvergadering. Hiervoor is geen meerderheid.  
Het afscheid nemen van de voorzitter is in alle commotie helaas komen te 
vervallen. 

 
 

 


